



**Fashion Africa Now** ist eine Plattform für zeitgenössisches Design aus Afrika und der afrikanischen Diaspora. Wir präsentieren Modedesigner\*innen, Künstler\*innen und Kreative afrikanischer Herkunft. Es werden die Macher\*innen hinter dem kreativen Output vorgestellt und vernetzt, auch in Deutschland. So entsteht eine Verbindung zwischen europäischen und afrikanischen Ländern. Es geht darum, den Wandel der Narrative anzustoßen, Ästhetik aus afrikanischer Perspektive zu zeigen und die zeitgenössische afrikanische Designszene in Deutschland und Europa zu promoten – mit einem Fokus auf Mode. Unsere Online-Präsenz [fashionafricanow.com](http://fashionafricanow.com) wird durch Events offline ergänzt, z.B. Catwalks, Pop-Ups, Ausstellungen, Talks und Paneldiskussionen. Zu den bisherigen Kooperationspartnern gehören: Kunsthalle Baden-Baden, Museum Rietberg – Zürich, Museum am Rothenbaum – Hamburg.

Fashion Africa Now arbeitet mit einem exklusiven globalen Netzwerk von Kreativen, die die internationale Modelandschaft verändern. Fashion Africa Now hat sich zum Ziel gemacht, ein positives Image von Afrika zu zeigen und das Wachstum der Kreativwirtschaft auf dem Kontinent zu fördern.

Beatrace Angut Oola gründete 2012 die Kreativagentur APYA Productions und leistete im Januar 2013 Pionierarbeit mit der Gründung der Plattform Africa Fashion Day Berlin (AFDB), die bis 2016 während der Berlin Fashion Week Designer\*innen afrikanischer Herkunft präsentierte. Der AFDB wurde 2016 als Fashion Africa Now relauncht.

---

**Fashion Africa Now** is a platform for contemporary creative Africa: we showcase fashion, art, design and more coming out of Africa & the African Diaspora. We feature the designers, artists and creatives behind the output. We connect and build networks between key players in Africa and the Diaspora with a focus on Europe and Germany. It's about changing the narrative, showing aesthetics from an African perspective and celebrating and promoting the contemporary African design scene in Germany/Europe – with, as the name suggests, a focus on fashion. Our online presence [fashionafricanow.com](http://fashionafricanow.com) is complemented by events and other fashion happenings offline, for example, catwalks, pop-ups, exhibitions, talks and panel discussions. Cooperation partners to date include: Kunsthalle Baden-Baden, Museum Rietberg in Zurich, and Museum am Rothenbaum in Hamburg.

Fashion Africa Now works with an exclusive network of creatives around the world who are changing the fashion game. Fashion Africa Now made it its goal to present a positive image of Africa and foster growth in the creative industries on the continent.

Beatrace Angut Oola founded the creative agency APYA Productions in 2012 and launched the pioneering platform Africa Fashion Day Berlin (AFDB) in January 2013, which presented designers of African heritage during the Berlin Fashion Week until 2016. AFDB was relaunched in 2016 as Fashion Africa Now – staying true to its predecessor's fashion roots, but also branching out into new creative fields and to other cities in Germany and beyond.

*Fashion Africa Now is powered by APYA Productions*  
Beatrace Angut Oola | Behringstraße 131, 22763 Hamburg  
E: [hello@fashionafricanow.com](mailto:hello@fashionafricanow.com) | M: 0176 8007 5196 | [www.fashionafricanow.com](http://www.fashionafricanow.com)